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Από το υπ’ αριθ. 9/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 237/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση ψηφίσματος συμπαράστασης στην επίσχεση 
εργασίας της Ένωσης Νοσοκομειακών Ιατρών 
Κ.Μακεδονίας. 

 
         Σήμερα 9 Μαΐου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 19:00 συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, 
Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-5-2012 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, 
τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην 
Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Γ. Μιχαηλίδης, 3)Α. Λαζαρίδης, 4)Ν. 
Τσιαμήτρος, 5)Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 6)Ε. 
Αρχοντάκη-Γεωργίου, 7)Π. Παυλίδης, 8)Τ. Χατζηαθανασίου, 9)Θ. 
Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 12)Ν. 
Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ. 
Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ. Παπαϊωνάννου, 
18)Θ. Κορωνάς, 19)Κ. Συμεωνίδης, 20)Β. Παπαδόπουλος, 21)Κ. 
Κουτσαντάς, 22)Λ. Τσαβδαρίδης, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. 
Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Β. Γιαννουλάκης, 27)Χ. 
Τσιούντας, 28)Ε. Γουναράς, 29)Γ. Σουμπέκας, 30)Δ. Γκέκα, 31)Α. 
Παπαδόπουλος, 32)Ι. Σοφρόνωφ, 33)Γ. Μελιόπουλος, 
34)Ι.Αγγέλογλου. 

Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Γ. Κάκαρης, 
Α.Βεσυρόπουλος, Σ. Κουμτσίδης, 
Κ.Παναγιωτίδης 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσιου, Ε. Εμμανουηλίδης, 
Ι.Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου. 

          Κων/νος Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. 
Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. 
Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 228/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Β.Σταυροπούλου και 
Κ.Κουτσαντάς. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 229/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Σουμπέκας, Κ.Βοργιαζίδης, Α.Γκαμπέσης, 
Α.Λαζαρίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Β.Σταυροπούλου και Κ.Κουτσαντάς. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 230/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Βοργιαζίδης και Α.Λαζαρίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 233/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Σουμπέκας. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 236/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 237/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης και Κ. Κουτσαντάς και 
προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ και Α.Γκαμπέσης. 
7) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 2ου τακτικού θέματος  προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης και Κ. Κουτσαντάς. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 238/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, 
Τ.Χατζηαθανασίου και προσήλθε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος. 
9)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 241/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Συμεωνίδης και Χ.Τσιούντας. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 245/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Α.Παπαδόπουλος και 
Β.Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 247/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 249/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Β.Γιαννουλάκης και Ι.Αγγέλογλου. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας   διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 30-4-2012 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου 
Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 

Με το από 25.4.2012 έγγραφό της η Ένωση Νοσοκομειακών Ιατρών 
Κεντρικής Μακεδονίας  μας γνωστοποιεί ότι η Γενική Συνέλευση των ιατρών του 
νοσοκομείου Βέροιας αποφάσισε την συνέχιση της επίσχεσης εργασίας τους, μετά 
από ενημέρωση που είχαν ότι δεν υπάρχουν χρήματα να πληρωθούν τις εφημερίες 
του Φεβρουαρίου 2012 δηλώνοντας ότι θα περιφρουρήσουν την ελεύθερη πρόσβαση 
του πληθυσμού στην παροχή περίθαλψης στον νομό μας.  
          Μεταξύ άλλων καλούν τους κατοίκους του Δήμου Βέροιας να βοηθήσουν στις 
κινητοποιήσεις τους.   
                 
                                     Παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
 

Να   εκφράσει την συμπαράστασή του με την έκδοση  ψηφίσματος . 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Κούτρας: Οι γιατροί βρίσκονται σε επίσχεση εργασίας επειδή δεν 

πληρώθηκαν οι τακτικές εφημερίες του Φεβρουαρίου και οι έκτακτες εφημερίες 
αρκετών μηνών. Αύριο είναι η Γ.Σ. για να αποφασίσει τι θα γίνει περαιτέρω. 

Αγγέλογλου: Στο προσχέδιο του ψηφίσματος που ενσωματώνεται στο 
εισηγητικό, προσέχω τη φράση «οι κινητοποιήσει μα έχουν σαν στόχο την προστασία 
του δημόσιου χαρακτήρα της περίθαλψης και καλούμε τον πληθυσμό να μας 
βοηθήσει στις κινητοποιήσεις αυτές». 

Αυτό και μόνο αρκεί για να μας καθησυχάσει ότι οι γιατροί του νοσοκομείου 
μας θεωρούν τους εαυτούς τους δημόσιους λειτουργούς. Αυτό και μόνο αρκεί για να 
μας βεβαιώσει ότι οι γιατροί του νοσοκομείου μας έχουν τη συναίσθηση της 
ιεράρχησης τόσο των αξιών, όσο και των κοινωνικών αγαθών, ιδιωτικών και 
δημοσίων, οπότε και την ιεράρχηση των διεκδικήσεων που προάγουν. 

Όμως ολοφάνερα προάγουν διεκδικήσεις που αναφέρονται στον ατομικό τους 
φόρτο και μόνο. Θα επιθυμούσα λοιπόν να ενσωματώσουν στις διεκδικήσεις τους και 
μάλιστα να τις προτάξουν με ανάγκες της περίθαλψης, όπως είναι τα φάρμακα, που 
βομβαρδίζεται κατά κόρον η κοινή γνώμη καθημερινά από τις ελλείψεις τους, αλλά 
κυρίως να κάνουν πρώτα την αυτοκριτική τους, κατά πόσο είναι εν γνώσει τους, άρα 
συνειδησιακά συνένοχοι και συμμέτοχοι, στη διαφθορά των συναδέλφων τους, που 
για ορισμένους ήδη έχουν ασκηθεί ποινικές διώξεις και για άλλους που έχει ήδη 
επιληφθεί η Δίωξη Οικονομικού Εγκλήματος, καθώς έντονα φημολογείται ότι έχουν 
βρεθεί τραπεζικοί λογαριασμοί αρκετών εκατομμυρίων ευρώ, που δε μπορούν να 
δικαιολογηθούν από το δημοσιουπαλληλικό τους μισθό. 

Επειδή στις μέρες μας είναι κοινή πεποίθηση πλέον ότι ένας από τους λόγους 
της δυστυχίας μας είναι η διαφθορά, ας μην προκαλούν με τις ατομικές διεκδικήσεις 
τους γιατί οι συμπολίτες μας θλίβονται και λυπούνται και δεν κατορθώνουν να έχουν 
τη θεώρηση της πραγματικότητας, αλλά μια στρεβλή και τραγικά κυνική οπτική μιας 
οικονομικά ευνομούμενης τάξης.  

Να σας πω και ένα παράδειγμα; Φανταστείτε να μην υπάρχουν σάντουιτς στο 
ολοήμερο σχολείο για τα παιδιά και οι δάσκαλοι να διεκδικούν με επίσχεση τα 
δεδουλευμένα τους.  

Μελιόπουλος: Μιλάμε μόνο για τα δεδουλευμένα και όχι για το δωρεάν, 
δημόσιο χαρακτήρα της υγείας.  

Ηλ.Τσιαμήτρος: Πρόεδρε, ας μην το δούμε ως ένα απλό ψήφισμα. Είμαι υπέρ 
του να πληρώνονται οι εργαζόμενοι και ιδίως οι γιατροί. Δε μπορώ να φανταστώ που 
έχει φτάσει αυτό το κράτος που δεν πληρώνει τις εφημερίες των ιατρών. 

Από την άλλη πλευρά όμως, αν ένας φτωχός ασθενής, ένας επείγον ασθενής, 
θα υπήρχε περίπτωση να πάει στο νοσοκομείο με ένα σοβαρό καρδιακό πρόβλημα 
και να μην υπάρχει εφημερεύων καρδιολόγος; Αυτό λέει εδώ μέσα το ψήφισμα; 



Να ψηφίσουμε αυτό το ψήφισμα, αλλά σαν κοινωνία τι μας ενδιαφέρει; Το 
νοσοκομείο δεν είναι επιχείρηση, δεν είναι ένα οποιοδήποτε μαγαζί. Το νοσοκομείο 
είναι απαραίτητο. Δεν μπορώ να φανταστώ ότι θα παρουσιαστεί επείγον περιστατικό 
που δε θα εξυπηρετηθεί στο νοσοκομείο. 

Κούτρας:  Οι νοσοκομειακοί γιατροί έχουν υποστεί περικοπές της τάξης του 
44% των αμοιβών τους. Παρότι το προσωπικό του νοσοκομείου, ιατρικό και 
νοσηλευτικό είναι μειωμένο, λειτουργούμε και καλύπτουμε όλα τα επίπεδα. Φυσικά 
προσπαθούμε με αυτό τον τρόπο να ασκήσουμε πίεση προκειμένου να προσληφθούν 
γιατροί σε ορισμένες ειδικότητες και να τηρηθούν τα νόμιμα. Εμείς λειτουργούμε 
κανονικά και εφημερεύουμε χωρίς να πληρωνόμαστε, καλύπτοντας όλες τις ανάγκες 
του νοσοκομείου.  

Αλλά κάτι πρέπει να γίνει και η πολιτεία να σταθεί δίπλα στους 
νοσοκομειακούς γιατρούς και να μη λέει απλά ο υπουργός ότι οι Πανεπιστημιακοί 
γιατροί είναι τα «διαμάντια» της υγείας. Τα πράγματα είναι αντίστροφα από αυτά που 
λέει ο Υπουργός. 

Χατζηαθανασίου: Πριν από ένα εξάμηνο, υπήρξε ένα δημοσίευμα στην 
εφημερίδα, ότι 200 γιατροί «τρωκτικά», «ροκανίζουν» τα κονδύλια του ΙΚΑ. 
Διαμαρτυρήθηκε ο Πανελλήνιος Ιατρικό Σύλλογος ότι κατασυκοφαντείται όλος ο 
ιατρικός κλάδος. Εξέφρασα την απορία μου στον Πρόεδρο γιατί διαμαρτυρήθηκε για 
αυτήν την κατασυκοφάντηση και δε ζήτησε τα ονόματα των 200 «τρωκτικών». Ποια 
θα ήταν η απάντηση και ποια η έξωθεν καλή μαρτυρία για τον κόσμο; 

Πως θα μπορούσε να το εκλάβει ο κόσμος; Τι εννοώ;  
Ότι ο ιατρικός κόσμος δε βοήθησε διά μέσου των θεσμικών του οργάνων αυτή 

την κάθαρση που επικαλείται ο κ. Αγγέλογλου. Αυτό είναι το ένα σκέλος, για μια 
μικρή ομάδα γιατρών που διαχειρίζεται ένα μεγάλο όγκο υπηρεσιών και αυτοί είναι 
οι διευθυντές κυρίως. Αυτοί είναι που πραγματικά εκμεταλλεύονταν το χώρο της 
Υγείας. Δεν αφορά τους χιλιάδες νοσοκομειακού ιατρούς που πασχίζουν για το 
καλύτερο, ανάμεσά τους και ο κ. Κούτρας.  

Μπορεί ο οποιοσδήποτε με ένα άλλο επάγγελμα να ενισχύσει το εισόδημά του 
έχοντας μια δεύτερη ενασχόληση. Ένας γιατρός όμως, που το πρωί θα εκτελέσει την 
υπηρεσία του και το απόγευμα θα εφημερεύσει ή θα χειρουργεί, δε μπορεί να έχει 
τέτοιου είδους ενασχόληση για ενίσχυση του εισοδήματός του. 

Άρα οι χιλιάδες των γιατρών που σήμερα αναγκάζονται να στείλουν το 
ψήφισμα για έγκριση και συμπαράσταση, πέρασαν σε ένα επίπεδο τέτοιο, που 
αντιμετωπίζουν βιοποριστικό πρόβλημα. Ξέρετε ποιος είναι ο βασικός μισθός 
Επιμελητή Β΄; 850-900€. Αν δεν πάρει τις εφημερίες του, πως θα ζήσει αυτός ο 
άνθρωπος; Τον εξωθούν με αυτόν τον τρόπο στην παρανομία και το «φακελάκι». 
Υπάρχουν γιατροί που αντιστέκονται. Πόσες αντιστάσεις μπορεί να έχει όμως ένας 
άνθρωπος που δε μπορεί να επιβιώσει; 

Γι αυτό το λόγο θέλω να καταλήξω και να πω ότι δε μιλάμε γι αυτούς που 
εξευτέλισαν το λειτούργημα του ιατρού και «λαδώθηκαν». Κι εδώ ερχόμαστε να 
μιλήσουμε για την κρίση του πολιτικού συστήματος που διάβρωσε τα πάντα. 

Οφείλουμε να δηλώσουμε συμπαράσταση στους γιατρούς που αντιμετωπίζουν 
πρόβλημα επιβίωσης και μάλιστα συμπαράσταση σε κάθε κατεύθυνση. Δεν αρκεί ένα 
ψήφισμα αν δεν κάνουμε κάτι πιο ουσιαστικό. 

Άρα θα πρέπει Δήμαρχε σε κάθε σας κάθοδο στην Αθήνα, να τονίζετε στο 
Υπουργείο ότι για τα θέματα υγείας η πολιτεία δε νοιάζεται αρκούντως. Θα πρέπει να 
πιέζετε ώστε τα νοσοκομεία να μπορούν να λειτουργήσουν. Δεν είναι έξω από τις 
αρμοδιότητές σας και έξω από τις δικές μας αρμοδιότητες τα θέματα υγείας. 

 Αγγέλογλου: Όλος ο κόσμος το ξέρει ότι υπάρχουν γιατροί που δεν 
παραβαίνουν τον όρκο τους και είναι συνεπείς στα καθήκοντά τους. Όμως μόνο οι 
γιατροί ξέρουν μεταξύ τους ποιοι είναι τα «τρωκτικά». Το ξέρουν και παρόλα αυτά 
σιγούν. 700€ παίρνουν και οι καθηγητές. Θα πρέπει και οι καθηγητές να κάνουν 
επίσχεση εργασίας γιατί δε φτάνουν τα χρήματα; 

Η μόνη κάθαρση που γίνεται σε αυτή τη χώρα είναι η αιμοκάθαρση. 



Μελιόπουλος: Σαφώς και είμαστε υπέρ των διεκδικήσεων των εργαζομένων. 
Θα περιμέναμε όμως ένα πιο ολοκληρωμένο ψήφισμα, γιατί εδώ αναφερόμαστε μόνο 
στις συνέπειες του προβλήματος και όχι στις αιτίες.  Θα περιμέναμε να ακούσουμε 
μια πιο ολοκληρωμένη αντιμετώπιση του θέματος.  

Χατζηαθανασίου: Καταρχήν θα ήθελα να καθησυχάσω τους συμπολίτες μας 
ότι η απεργία των γιατρών δε σημαίνει ότι θα μείνουν ακάλυπτα τα επείγοντα 
περιστατικά.  

Όσο για το ψήφισμα θα συμφωνήσω με τον κ.Μελιόπουλο. Δεν φταίει ο 
διοικητής που δεν πληρώνονται οι εφημερίες. Φταίει η κρίση στο χώρο της υγείας και 
γενικότερα η οικονομική κρίση.  

Ένα ψήφισμα που θα συμπεριλάβει τα γενικότερα συμπτώματα της κρίσης και 
οδήγησαν στους γιατρούς να μη μπορούν να πληρωθούν τις εφημερίες τους. Θα 
συμφωνούσα δηλαδή να γίνει ένα τέτοιο ψήφισμα και να το ψηφίσουμε. 

Πρόεδρος: Εμείς είμαστε υποχρεωμένοι, από τη στιγμή που δεν υπάρχει 
εκπρόσωπος των γιατρών, είτε να ψηφίσουμε,  είτε να καταψηφίσουμε αυτό το 
ψήφισμα. Δε μπορούμε να επέμβουμε στον «κορμό» του ψηφίσματος, όπως 
κατατέθηκε από το Σύλλογό τους. Το περιεχόμενό του είναι συγκεκριμένο και επ’ 
αυτού θα ψηφίσουμε. 

Παυλίδης: Θέλω να αιτιολογήσω την ψήφο μου. Στο προηγούμενο ψήφισμα 
ψήφισα υπέρ, γιατί αφορούσε την οφειλή δεδουλευμένων της ΕΑΣ Βέροιας προς 
κάποιους υπαλλήλους. Σε αυτό θα ψηφίσω λευκό, γιατί πρόκειται για τις 
δευτερεύουσες αποδοχές των ιατρών και πρόκειται για καθυστέρηση μόλις δύο 
μηνών, όταν στον υπόλοιπο εργασιακό τομέα υπάρχουν επιχειρήσεις που δεν έχουν 
καταβάλλει ούτε το βασικό μισθό εδώ και αρκετούς μήνες. Επομένως εγώ δε μπορώ 
να ψηφίσω ένα ψήφισμα που αφορά δευτερεύουσες αποδοχές με καθυστέρηση μόλις 
δύο μηνών. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με το σχέδιο ψηφίσματος της Ένωσης 
Νοσοκομειακών Ιατρών Κ. Μακεδονίας; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Αγγέλογλου, Π.Παυλίδης και 

Ν.Μωυσιάδης. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 30-4-2012 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την με αρ. πρωτ. 54/25-4-2012 ανακοίνωση της Ένωσης Νοσοκομειακών Ιατρών 
Κ. Μακεδονίας. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του 
άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει την κατατεθείσα έκδοση ψηφίσματος συμπαράστασης στην 

επίσχεση εργασίας της Ένωσης Νοσοκομειακών Ιατρών Κεντρικής Μακεδονίας που 
έχει ως εξής:  

« Η Γενική Συνέλευση των ιατρών του νοσοκομείου Βέροιας αποφάσισε μετά 
από την ενημέρωση ότι δεν υπάρχουν χρήματα να πληρωθούν οι εφημερίες του 
Φεβρουαρίου 2012, να συνεχίσει την επίσχεση εργασίας μέχρι να πληρωθούν τα 
χρωστούμενα χρήματα από τις εφημερίες των μηνών Φεβρουαρίου και Μαρτίου 2012 
και των πρόσθετων εφημεριών Δεκεμβρίου, Ιανουαρίου, Φεβρουαρίου και Μαρτίου. 

 Δηλώνουμε προς πάσα κατεύθυνση ότι θα περιφρουρήσουμε την ελεύθερη 
πρόσβαση του πληθυσμού στην παροχή περίθαλψης στον νομό μας. 

Μετά την άρνηση της επιτρόπου να εγκρίνει τα εντάλματα των εφημεριών 
που δεν ανταποκρίνονται σε αυτά που προβλέπει ο νόμος είμαστε αποφασισμένοι για 
το μήνα Μάιο να εφαρμόσουμε προγράμματα εφημεριών εναρμονισμένα με την 
νομοθεσία η οποία προβλέπει 7 εφημερίες σε κάθε ιατρό. 



Αυτό πρακτικά σημαίνει ότι σε κάποια τμήματα του νοσοκομείου κάποιες 
ημέρες δεν θα υπάρχουν εφημερεύοντες ιατροί και οι ασθενείς θα πρέπει να σταθούν 
σε άλλες λύσεις. 

Δηλώνουμε ότι δεν είμαστε υπεύθυνοι για την ταλαιπωρία που θα υποστούν 
διότι παρά την καλή διάθεση που δείξαμε και τις συνεχείς υποχωρήσεις όχι μόνο δεν 
πληρωθήκαμε αλλά σε πολλές περιπτώσεις κινδυνεύουμε να βρεθούμε 
κατηγορούμενοι. 

Οι κινητοποιήσεις μας έχουν σαν στόχο την προστασία του δημόσιου 
χαρακτήρα της περίθαλψης και καλούμε τον πληθυσμό να μας βοηθήσει στις 
κινητοποιήσεις μας. » 

 
 Β) Το παρόν ψήφισμα να κοινοποιηθεί στον τοπικό Τύπο και στα 
ηλεκτρονικά Μ.Μ.Ε. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 237/ 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Γ. Μιχαηλίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Α.  Λαζαρίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Λιάτσου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Εμμανουηλίδης  
Π. Παυλίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Α. Παπαδόπουλος     
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη     
Γ. Μελιόπουλος Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  18-6-2012 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  

 
 
 
 
 
 
 
 


